
Protokół Nr 6/15

z posiedzenia Komisji Oświaty,Kultury i Sportu, które odbyło się 
w dniu 18.05.2015 r. o godz. 10.30 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego w Pabianicach,
ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczyła- Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad  i  protokołu Nr 5/15 z 21.04.2015r.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian  budżetu miasta Pabianic 

na 2015 rok – proj.nr  3;
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta 

Pabianic na 2015 rok – proj.nr 4;
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela Rady 

Miejskiej w Pabianicach do komisji opiniującej wnioski o nagrody i stypendia 
sportowe.

5. Sprawy różne.

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji – poinformowała, że posiedzenie nie będzie nagrywane z
powodu braku sprzętu.
Zapytała czy są uwagi do porządku. 

Radny  Tadeusz  Feliksiński-  zgłosił  wprowadzenie  punktu  2-  wybór
wiceprzewodniczącego komisji, pozostałe punkty zmienią odpowiednio numerację.

Głosowanie:  za  przyjęciem wniosku  radnego  o  zmianę  porządku-  4,  przeciw-0,
wstrzymało się -0, przyjęto   porządek.

Ad.2
Radny  Sławomir   Szczesio-  zgłosił  kandydaturę  radnej  Iwony  Marczak  na
Wiceprzewodniczącą Komisji.

Radna wyraziła zgodę, innych kandydatur nie było.

Głosowanie: za przyjęciem kandydatury -4, przeciw-0, wstrzymało się -0.Radna
Iwona Marczak została wybrana wiceprzewodniczącą Komisji.



Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwały     w sprawie zmian  budżetu miasta Pabianic na
2014 rok – proj.nr  3;  ( zał. nr 2) ;
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska -zwiększenie planu dochodów i  wydatków
Przedszkola  Miejskiego  nr  4  o  kwotę  3  000  zł  związane  jest  z  odpłatnym
wynajęciem pomieszczenia przez przedszkole dla firmy na okres realizacji projektu
współfinansowanego  ze  środków  EFS  pad  nazwą  „Doskonalenie  kompetencji
nauczycieli  kluczem  do  sukcesów  uczniów  powiatu  pabianickiego”.  Pozyskane
środki zostaną wydatkowane na zakup materiałów i wyposażenia w §4210.  

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–6, przeciw-0, wstrzymało się
-0. Przyjęto.

Ad.4
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie   zmian w budżecie miasta Pabianic na
2014 rok – proj.nr  4;  ( zał. nr 3) ;
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska- utworzona w planie wydatków dotacja dla
Gminy Łask zostanie przeznaczona na zwrot wydatków ponoszonych przez Gminę
Łask  związanych z  dotowaniem niepublicznego punktu przedszkolnego,  którego
uczniem jest  dziecko zamieszkałe w Mieście Pabianice.  Zwiększenie dotacji  dla
Miasta Łodzi związane jest ze wzrostem liczby dzieci zamieszkałych w Pabianicach
i uczęszczających do publicznych i niepublicznych przedszkoli w Łodzi. Zgodnie z
ustawą o systemie oświaty, jeżeli do przedszkola niepublicznego uczęszcza uczeń
niebędący  mieszkańcem  gminy  dotującej  to  przedszkole,  gmina  której
mieszkańcem  jest  uczeń  pokrywa  koszty  dotacji,  a  w  przypadku  przedszkoli
publicznych, koszty wychowania przedszkolnego.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–6, przeciw-0, wstrzymało się
-0. Przyjęto.

Ad.5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej
w Pabianicach do komisji opiniującej wnioski o nagrody i stypendia sportowe.  ( zał.
nr 4) ;
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  -  zgodnie  z   par.6  ust.2  regulaminu
przyznawania stypendiów sportowych dla osób fizycznych osiągających wysokie
wyniki we współzawodnictwie sportowym, stanowiącego załącznik Nr I do uchwały
Nr VII/64/15 Rady Miejskiej  w Pabianicach z dnia  26 lutego 2015 r.  w sprawie
stypendiów  sportowych  i  nagród  sportowych  dla  osób  fizycznych  osiągających
wysokie  wyniki  we  współzawodnictwie  sportowym  oraz  nagród  dla  trenerów
prowadzących  szkolenie  zawodników  osiągających  wysokie  wyniki  we
współzawodnictwie  sportowym,  wnioski  o  stypendium  są  rozpatrywane  przez
komisję  powołaną  przez  Prezydenta  Miasta  Pabianie,  w  której  skład  wchodzą



przedstawiciele Prezydenta Miasta Pabianie,  Rady Miejskiej  w Pabianicach oraz
Rady Sportu. Pan Tadeusz Feliksiński jest osobą powszechnie znaną w świecie
pabianickiego sportu, do dziś jest osobą nie tylko wyczynowo uprawiającą sport,
ale  również  jest  działaczem  Pabianickiego  Towarzystwa  Cyklistów  oraz
Przewodniczącym Rady Sportu. Wybór Pana Tadeusza Feliksińskiego jako osoby
reprezentującej  Radę  Miejską  w  ww.  komisji  daje  gwarancję  merytorycznej  i
sprawiedliwej  oceny  składanych  do  Prezydenta  Miasta  wniosków  o  przyznanie
stypendiów sportowych. 
Przewodniczący  Rady – poprosił  o zgłaszanie innych kandydatur,  jeśli  będą to
zgłosi to jako autopoprawkę na sesji.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–3, przeciw-0, wstrzymało się
-0. Przyjęto.

Ad.4
Sprawy różne.

 Kolejne posiedzenie odbędzie się 26.05. godz. 8.30. sala 32.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 10.45.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

    Monika Ludziejewska                                      Katarzyna Miękina 


